
Gervinho: Musimy polegać na Garcii
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Ten sezon nie jest na pewno dla niego tak udany jak poprzedni. Gervinho,

bo o nim mowa, zdradził w wypowiedzi dla afrykańskich mediów problem,

który miał z trenerem Wengerem. Słowa gracza cytuje dziś gazzetta.it.

 

- Choć sprawy w Lidze Mistrzów nie poszły dobrze, może to być niesamowity sezon.

Musimy polegać na Garcii. Wenger? Nigdy nie miał do mnie zaufania. Garcia z kolei

nie robi różnicy dla tych którzy grają i którzy nie gają. Dla gracza to ważne. Nie

rozmawia tylko z tymi, którzy wychodzą na boisko, rozmawia ze wszystkimi, nie

istnieje tylko 11 piłkarzy, ale 25, wszyscy są traktowani w ten sam sposób. Od

małego marzyłem o grze w Arsenalu, gdyż kochałem ten klub od zawsze. Teraz nie

jest tak, że ich nienawidzę w związku z tym jak traktował mnie Wenger. Żałowałem

jednak, że musiałem odejść po tak krótkim czasie, bez udowodnienia mojej

wartości, czego z kolei dokonałem w Romie.
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